
香港浸會大學中醫藥診所 

網上預約門診服務 

特別通告  

Special Notice 

 

臨床部電腦系統於2020年7月10日進行維修工程，網上預約門診服務暫停使用。敬請留意。 

  

如對以上內容有任何查詢，請向各診所接待處查詢。 

  

We are going to carry out maintenance work on clinical system from 10 July 2020. On-line booking service will 

be suspended.  

 

For enquiry, please contact our customer service staff of respective clinics. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

除透過網上預約門診服務外，我們亦歡迎 閣下親臨或致電浸大中醫藥診所進行預約。如果您未能成功透

過網上預約系統進行預約，請致電或親臨您希望預約的浸大中醫藥診所，我們將協助您進行預約。  

 

Apart from making a medical appointment through on-line appointment booking system, you are also welcomed 

to make appointment by walk-in or phone call. If you cannot make an appointment through on-line appointment 

booking system, you can contact the clinic that you wish to make an appointment and our staff will assist you.  

 

使 用網上預約服務前，請先閱讀 網上預約服務使用指南。  

 

登入「網上預約系統」進行網上預約: http://www.hkbucmc.com/  

 

http://scm.hkbu.edu.hk/filemanager/images/clnc/hkbucmc-user-guideline.pdf
http://www.hkbucmc.com/

